
 
 

                                      
 

ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
Βασίλης Κεγκέρογλου-Βουλευτής Ν.Ηρακλείου 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ : Τον Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης, κ. Κ.Πιερρακάκη 

 
Θέμα: «Να συνεχιστεί και να διασφαλιστεί η εύρυθμη λειτουργία του 

υποκαταστήματος ΕΛΤΑ στον Πύργο Ηρακλείου Κρήτης». 

 

Το υποκατάστημα των ΕΛΤΑ που λειτουργεί στον Πύργο  Ηρακλείου Κρήτης 

εξυπηρετεί καθημερινά χιλιάδες πολίτες της ευρύτερης περιοχής. Ωστόσο, τις 

τελευταίες ημέρες φημολογείται έντονα το επικείμενο κλείσιμο του, το οποίο εγείρει 

θύελλα αντιδράσεων. 

Επειδή σύσσωμη η τοπική κοινωνία, με την είδηση της οριστικής  παύσης της 

λειτουργίας του υποκαταστήματος στον Πύργο, είναι ανάστατη  και εκφράζει την 

έντονη δυσαρέσκειά τους, 

Επειδή η παύση λειτουργίας του υποκαταστήματος στον Πύργο θα προκαλέσει 

σοβαρά προβλήματα στις ταχυδρομικές συναλλαγές των πολιτών, πολλοί από τους 

οποίους είναι ηλικιωμένοι και η μετακίνηση τους, αρκετά χιλιόμετρα μακριά για να 

εξυπηρετηθούν είναι δύσκολη έως αδύνατη   

Επειδή είναι απαράδεκτο οι πολίτες να  αποκλείονται από βασικές ταχυδρομικές 

υπηρεσίες και να δυσχεραίνονται οι συναλλαγές τους, 

Επειδή το υποκατάστημα των ΕΛΤΑ Πύργου έχει πλεονέκτημα, αφού το οίκημα που 

στεγάζεται αποτελεί ιδιοκτησία του. 

 

Ερωτάσθε κε. Υπουργέ: 

-Αληθεύει το επικείμενο κλείσιμο του υποκαταστήματος ΕΛΤΑ στον Πύργο 

Ηρακλείου Κρήτης και αν ναι, σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προβείτε ώστε  να 

διασφαλιστεί η συνέχιση και η εύρυθμη λειτουργία του, η οποία είναι ζωτικής 

σημασίας για την ευρύτερη περιοχή; 
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